
WO.0002.4.2024 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  4/2024 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 19 kwietnia 2024 r. w budynku Urzędu Gminy 

 w Dębicy przy ul. Stefana Batorego 13, o godzinie 12:00. 

 

 

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta – Jacka Drobota, Zastępcy Wójta – 

Marka Mikruta, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, Skarbnik Gminy – Marty Panek, 

Zastępcy Skarbnika / Dyrektora Wydziału Finansowego – Anetty Kazały, Dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Gminy Dębica, Inspektora Ochrony Danych Osobowych – Joanny 

Kurgan, sołtysów z terenu Gminy Dębica, radcy prawnego, przedstawicieli mediów. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Zastępca Wójta – Marek Mikrut, 

Sekretarz Gminy – Adrianna Miazga, Skarbnik Gminy – Marta Panek, Zastępca Skarbnika / 

Dyrektor Wydziału Finansowego – Anetta Kazała, Dyrektor Wydziału Organizacyjnego – 

Edyta Uszko, Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski, Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Krzysztof Lipczyński, Dyrektor Centrum Usług 

Społecznych – Piotr Mączka, Zastępca Dyrektora Centrum Usług Społecznych – Sylwia 

Korycka-Żymuła, Zastępca Dyrektora Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Szkół i Przedszkoli – Ewa Mucha, pracownicy Urzędu Gminy Dębica, sołtysi z terenu Gminy 

Dębica. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………… 

1. Uchwała Nr LXVII/733/2024 – w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

2. Uchwała Nr LXVII/734/2024 – w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Dębica. 

3. Uchwała Nr LXVII/735/2024 – w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2024 przez 

Gminę Dębica (dot. zad pn. „Razem w potrzebie - usługi 

społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica”). 

4. Uchwała Nr LXVII/736/2024 – w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. 

„Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym 

i zagranicznym dla Urzędu Gminy Dębica w okresie od 

01.01.2024 – 31.12.2025”. 

5. Uchwała Nr LXVII/737/2024 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych ustalonych z tytułu ustanowienia trwałego 

zarządu nieruchomością. 
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6. Uchwała Nr LXVII/738/2024 – w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębica. 

7. Uchwała Nr LXVII/739/2024 – w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania 

nauczycielom dodatków za: wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego,  warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki 

wypłacania nagród. 

8. Uchwała Nr LXVII/740/2024 – w sprawie ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród za 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dębica. 

 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie zgłoszonej obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 18 radnych, na stan 21 radnych, co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz przeprowadzenia obrad. Następnie 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad Rady Gminy: 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Dębica. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2024 przez Gminę Dębica (dot. zad pn. 

„Razem w potrzebie- usługi społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica”). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2023 przez Gminę Dębica 

(dot. zad. pn. „Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym dla 

Urzędu Gminy Dębica w okresie od 01.01.2024 – 31.12.2025”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych ustalonych z tytułu ustanowienia trwałego zarządu nieruchomością. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębica. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków za: 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,  warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

a także wysokość i warunki wypłacania nagród 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze, opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dębica. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura zapytał czy radni wnoszą uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady – Adam Świętoń zgłosił wniosek formalny o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie i przeniesienie go 

do porządku obrad komisji stałych w innym terminie ze względu na późny termin otrzymania 

projektu uchwały i brak czasu na przeanalizowanie tak wielu zmian w budżecie, które nie 

wymagają nadzwyczajnych okoliczności i mogą zostać przedstawione na sesji zwyczajnej. 

Głos zabrał radny Józef Marek zgłaszając wniosek przeciwny. Przedstawił uzasadnienie 

motywowane tym, że przez szereg 5 lat, pracownicy Centrum Usług Społecznych, Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz kultury i oświaty zasłużyli na to, aby na koniec kadencji rada 

mogła ich docenić. Zawsze brakowało środków finansowych na docenienie pracowników. 

Skoro takie istnieją należy z nich skorzystać. Przekładanie tego na przyszłość jest 

równoznaczne z tym, że tych środków nie otrzymają. Zaznaczył, że składa wniosek 

przeciwny za przyjęciem wspomnianego projektu uchwały. 

Radny Tomasz Domaradzki zaznaczył, że popiera podwyżki dla nauczycieli jednak nie 

wymagają one sesji nadzwyczajnej, a na pewno nie w taki sposób w jaki zostało to wykonane. 

Zaznaczył, że radni otrzymali projekty uchwał w dzień poprzedzający sesję, w godzinach 

popołudniowych, w związku z czym niemożliwe było dokładne przeanalizowanie 

dokumentów. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy 24 godziny na przeanalizowanie to zbyt 

krótki termin. 

W dalszej części Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek dalej idący aby 

utrzymać porządek obrad w obecnej formie oraz poprosił o przegłosowanie przedstawionego 

porządku obrad. Zaznaczył, że dalej idący dla gminy jest wniosek radnego Józefa Marka, 

a według Statutu Gminy Przewodniczący Rady Gminy decyduje o tym, który wniosek jest 

dalej idący. 

 

Do obrad dołączył radny Dariusz Dobrowolski. 

 

Następnie Przewodniczący poddał porządek pod głosowanie w wyniku którego został 

przyjęty stosunkiem głosów 14 „za”, 1 przeciwny (Adam Świętoń) i 0 wstrzymujących się. 

Pięciu radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

 

Ad 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy 

– Marta Panek. 

 

 Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica złożyło do Podkarpackiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Rzeszowie wniosek o przyznanie środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COIVD -19 na następujące zadania: 

- 14 000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku     

VAT; 

- 3 060,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatku węglowego. 
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W pozostałych rozdziałach kwota 451 000,00 zł zostanie przeznaczona z nadwyżki 

budżetowej na podwyżki wynagrodzeń dla pracowników Centrum Usług Społecznych Gminy 

Dębica, natomiast kwota 12 000,00 zł w rozdziale 85219- na umowy zlecenie. 

Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica przystąpiło do realizacji projektu pn. 

„Razem w potrzebie- usługi społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica” w ramach Priorytetu nr 

FEPK.07 „Kapitał ludzki gotowy do zmian” programu regionalnego Fundusze Europejskie 

dla Podkarpacia 2021-2027. Celem głównym projektu jest wzrost jakości usług opiekuńczych 

oraz specjalistycznych usług opiekuńczych dla 65 osób potrzebujących wsparcia 

w codziennym funkcjonowaniu oraz 30 opiekunów poprzez zwiększenie dostępności do usług 

społecznych świadczonych w formie zdeinstytucjonalizowanej w społeczności lokalnej na 

terenie gminy wiejskiej Dębica do 30.09.2027 r. Projekt przyczyni się do osiągnięcia celu 

szczegółowego programu regionalnego FEP 2021-2027 poprzez zwiększenie zasięgu usług, 

a tym samym wzrost dostępności i zwiększenia liczby osób korzystających z usług 

społecznych w społeczności lokalnej. Zaplanowane wsparcie ma na celu zapewnić 

uczestnikom projektu możliwość niezależnego życia i włączenia społecznego zgodnie z art. 

19 KPON, Komentarzem Ogólnym nr 5 KPON co bezpośrednio przyczyni się do realizacji 

celu szczegółowego programu. Wysokość wydatków w poszczególnych latach realizacji 

projektu oszacowano na podstawie harmonogramu projektu, oraz opracowania koordynatora 

projektu. 

Wysokość planowanych wydatków w poszczególnych latach kształtuje się następująco: 

 2025 r.-  1 074 633,95 zł 

 2026 r.-  1 153 131,65 zł 

 2027 r.-   905 757,90 zł 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych – wniosek o przyznanie kwoty 35 000,00 zł 

z nadwyżki budżetowej z przeznaczeniem na następujące zadania: Środki finansowe zostaną 

przeznaczone na zadania związane z kontynuacją projektu: „Centrum Usług Społecznych w 

gminie Dębica-nowa jakość życia mieszkańców”, zgodnie z którym gmina Dębica ma 

obowiązek zabezpieczyć realizację usług wynikających z potrzeb mieszkańców, tj. 

indywidualne poradnictwo psychologiczne oraz indywidualna terapia dla osób uzależnionych. 

W związku ze zgłoszonymi potrzebami mieszkańców wprowadzenie tych usług jest 

niezbędne. Usługa została oszacowana na minimalnym poziomie finansowym i godzinowym 

w związku z planowanym przystąpieniem do projektu, w ramach którego możliwe jest 

otrzymanie dofinansowania na funkcjonowanie CUS oraz realizację usług społecznych.  

 Księgowość Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  

i Przedszkoli w Dębicy zwraca się z prośba o zwiększenie w planie finansowym wg 

poniższego zbiorczego zestawienia ( nadwyżka budżetowa): 

-kwota 295 000  zł na wynagrodzenia osobowe pracowników w GZEAS 

-zwiększenie na wynagrodzenia pracowników administracji i obsługi wraz z pochodnymi 

w szkołach podstawowych   oraz w żłobkach na terenie Gminy Dębica 1 494 000 zł 

-wynagrodzenia pracowników ped. w świetlicach szkolnych 250 000 zł  

-około 240 000zł zostanie przeznaczone na  usługi w szkołach podst. 

-około 17 000 zł na zakup sztandaru SP Stobierna  

-remont kotłowni centralnego ogrzewania w SP Stasiówka 110 000 zł  

 Centrum Kultury i Bibliotek Gminy Dębica zwraca się z prośba o uchwalenie 

z nadwyżki budżetowej środków na realizacje  zadań : 

- 108 000,00 zł  montaż klimatyzacji na obiektach  

 - OSP Pustków Strachów 

 - OSP Pustków Krownice 

 - OSP Pustynia  

 - OSP Stobierna 
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oraz remont klimatyzacji  na Sali kinowej w Domu Kultury Pustków-Osiedle  

- 30 000,00  - Instrukcje Przeciwpożarowe 

- 15 000,00 zł  - zakup 

 - zmywarko wyparzarki dla OSP Nagawczyna 

 - montaż Internetu dla OSP Stasiówka oraz kamery IP WiFi 

 - blatu roboczego dla OSP Pustków Strachów  

 - naczyń do OSP Stobierna  

- 525 000,00 zł uzupełnienie budżetu o podwyżki dla pracowników Centrum Kultury 

i Bibliotek Gminy Dębica  

- 11 000,00 -  przeglądy klimatyzatorów  

- 3 000,00   - zakup i montaż rolet – Stodoła Stobierna 

20 000 zł -   krzesła do CEE Stobierna 

Gminny Ośrodek Sportu i rekreacji Gminy Dębica zwraca się z prośbą 

o zabezpieczenie dodatkowych środków z nadwyżki budżetowej w kwocie 500 000 zł 

z przeznaczeniem na: 

- środki w kwocie 280 000 zł zostaną wykorzystane na podwyżki dla pracowników GOSIR -

wynagrodzenia wraz z pochodnymi, 

- środki w kwocie 220 000 zł zostaną wykorzystane na pokrycie kosztów ratowników 

w związku ze złożonym wnioskiem do Ministerstwa Sportu na realizacje programu 

powszechnej nauki pływania „Umiem Pływać” oraz otwarciem na okres wakacji basenu 

zewnętrznego, utrzymanie, remont i modernizację obiektów sportowych - boisk LKS, na 

zakup części zamiennych do trzech maszyn czyszcząco szorujących do utrzymania czystości 

Kompleksu Basenów ”NEMO” w Pustkowie – Osiedlu oraz na zakup części i wykonanie 

usługi związanej z awarią kompleksu basenów – w związku z awaria od 12 kwietnia 

kompleks basenów jest zamknięty w związku z zwarciem w układnie instalacji elektrycznej 

co spowodowało spalenie bloku gazowego, sterowników pieca oraz pomp cyrkulacyjnych. 

Wniosek Dyrektora GPK -  o zabezpieczenie środków finansowych z nadwyżki 

budżetu w kwocie 25 0000 zł (słownie: dwadzieścia pięć tysięcy zł)  na usługę związaną 

z niwelowaniem dostarczanego kruszywa połączoną z wyrównaniem terenu na działce 

położonej w miejscowości Brzeźnica o nr ewidencyjnym 1501/4. Na terenie w/w działki 

składowane jest kruszywo sztuczne w formie granulatu cementowego typu „A” zgodnie 

z zawartą umową nr WGP/032/86/2023 z dnia 14 sierpnia 2023 r. 

Zabezpieczenie dotyczy klasyfikacji 90095§4300 - Zakup usług pozostałych 

Wydział Inwestycji -  zwiększenie w dochodach i wydatkach w budżecie Gminy Dębica 

na rok 2024r. oraz o usunięcie z Wieloletniej Prognozy Finansowej w roku 2025 środków 

pochodzących z dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych na zadaniu: 

1.  „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Dębica” (Dział 900 Rozdział 

90001 §6370)  -  kwota 872 100  zł  

2.  „Poprawa infrastruktury drogowej na terenie Gminy Dębica” - Polski Ład edycja 6 

(Dział 600 Rozdział 60016 §6370) -  kwota 949 620 zł 

Wydział Inwestycji - zabezpieczenie środków  z nadwyżki budżetowej w wysokości: 

1) 400 000,00 zł na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa Ośrodka Zdrowia w Pustyni” 

(dział: 700, rozdział: 70095, §6050) 

Zabezpieczenie jest konieczne z uwagi zmianę harmonogramu rzeczowo – 

finansowego robót. 

2) 10 000,00 zł na dział: 900, rozdział: 90095, §4300. W ramach środków zostaną 

wykonane usługi związane z doposażaniem placów zabaw na terenie Gminy Dębica. 

Wydział Organizacyjny - zabezpieczenie środków z nadwyżki budżetowej w łącznej kwocie 

31.000 zł na usługi pocztowe. Uzasadnienie: środki finansowe przeznaczone zostaną na 
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pokrycie kosztów związanych z świadczeniem usług pocztowych w obrocie krajowym 

i zagranicznym dla Urzędu Gminy Dębica ze względu ze zmianą cen i przedstawieniem przez 

Wykonawcę usług pocztowych – Pocztę Polską nowego Cennika i  Formularza Cenowego od 

kwietnia 2024 r. 

Wydział Organizacyjny – zabezpieczenie dodatkowych środków z nadwyżki budżetowej 

w kocie 50 000 zł na rozdział 75412 paragraf  4210 ( zakup materiałów i wyposażenia). 

Uzasadnienie: środki finansowe potrzebne są na zakup paliwa do samochodów pożarniczych 

i sprzętu silnikowego dla jednostek OSP na terenie gminy Dębica w związku z dużymi 

potrzebami wyjazdów na działania ratownicze. 

Wniosek - Spółki Latoszyn Zdrój o podwyższenie kapitału zakładowego o kwotę 

1 800 000 zł (słownie jeden milion osiemset tysięcy zł) Środki te stanowić będą 

zabezpieczenie płynności finansowej Spółki w sytuacji drastycznie zmieniających się cen 

energii elektrycznej i gazu, a także kosztów pracy w związku podwyższeniem płacy 

minimalnej oraz koniecznością zwiększenia zatrudnienia. Z podwyższenia kapitału zostaną 

także wykonane lub zakupione elementy małej architektury  w otoczeniu parku zdrojowego 

i uzdrowiska. Ponadto podwyższenie kapitału zakładowego Spółki jest niezbędne w celu 

potwierdzenia zdolności kredytowej dla udostępnienia kapitału w postaci kredytu lub leasingu 

przez instytucje finansowe. W sytuacji planowanych inwestycji wysoki kapitał jest też 

uzasadnieniem niezbędnym we wnioskach o dofinansowanie inwestycji.  (wolne środki z lat 

ubiegłych/ nadwyżka budżetu)   

Wniosek Zarządu Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o. o. o podniesienie 

kapitału zakładowego Spółki kwotą 2 125 000,00 zł (dwa miliony sto dwadzieścia pięć 

tysięcy złotych). Środki te są niezbędne dla zabezpieczenia stabilnej sytuacji finansowej 

Spółki do czasu wprowadzenia nowej taryfy za usługi wodno-kanalizacyjne, opartej na 

wyliczeniach uwzględniających wzrosty wskaźników ekonomicznych (wzrost cen towarów 

i usług) a także cen energii elektrycznej oraz kosztów pracy w związku z podwyższeniem 

płacy minimalnej. Ponadto Spółka planuje budowę kolejnych instalacji fotowoltaicznych 

a także modernizację sieci i ujęć wody w celu zabezpieczenia stabilnej dostawy wody do 

odbiorców. Nadmieniamy ponadto, że Spółka realizuje spłatę zobowiązań w zakresie 

pożyczek z WFOŚiGW w Rzeszowie w kwocie 814 000 zł,  zaciągniętej na realizację zadania 

„zwiększenie niezawodności systemu wodociągowego w Brzeźnicy w Gminie Dębica” 

(łączna wartość zadania 3 503 652,28 zł) oraz w kwocie 417 233 zł zaciągniętej na budowę 

instalacji fotowoltaicznych o łącznej mocy 150 kW. (wolne środki z lat ubiegłych/ nadwyżka 

budżetu)   

Wniosek Dyrektora GPK o zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 2 280 760,00 zł 

(słownie: dwa miliony dwieście osiemdziesiąt tysięcy siedemset sześćdziesiąt zł)  na 

przekazanie Spółce Przedsiębiorstwo Gospodarowania Odpadami w Paszczynie dopłaty 

celowej na realizację kluczowych zadań objętych planem inwestycyjnym na rok 2024 tj. 

1. Realizacja Projektu „Modernizacja Instalacji do biologicznego przetwarzania 

odpadów biodegradowalnych zbieranych selektywnie - kompostownia” w kwocie 

496 920,00 zł – Spółka od 2023 roku realizuje projekt współfinansowany ze środków 

NFOŚiGW.  

W trakcie realizacji zadania stwierdzono konieczność wykonania robót nieobjętych 

dokumentacją przetargową a które są konieczne do prawidłowego wykonania 

przedmiotu umowy (wymiana gruntu na terenie inwestycji, udrożnienie, przebudowa  

i budowa nowego odcinka kanalizacji deszczowej, zmiana części obudowy konstrukcji 

hali z płyty warstwowej na ścianę żelbetową). 

2. Modernizacja systemu p.poż. poprzez budowę pompowni przy zbiorniku 

przeciwpożarowym w kwocie 676 500,00 zł. 

3. Zakup samochodu do przewożenia odpadów 1 107 000,00 zł – zakup pojazdu pozwoli 
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Spółce na zmniejszenie kosztów operacyjnych związanych z ilością wykonywanych 

kursów. 

Zabezpieczenie dotyczy klasyfikacji 90026 § 4150 Dopłaty w spółkach prawa 

handlowego. (wolne środki z lat ubiegłych/ nadwyżka budżetu)   

Wniosek Dyrektora GPK - zabezpieczenie środków finansowych z nadwyżki 

budżetowej, które są niezbędne na sfinansowanie niżej wymienionych zadań: 

1) 280 000,00 zł (słownie: dwieście osiemdziesiąt tysięcy złotych 00/100) – sfinansowanie 

wydatków związanych z realizacją zadania w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego – świadczenia usług przewozu osób na terenie gminy Dębica. Powyższe 

środki podyktowane są wzrostem kosztów paliw, materiałów eksploatacyjnych, jak 

również wynagrodzeń kierowców w 2024 r. Zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych pozwoli uniknąć likwidacji dotychczas funkcjonujących kursów 

autobusowych oraz podnoszenia cen biletów w bieżącym roku. Zabezpieczenie dotyczy:  

Dz. 600, rozdz. 60004 § 4300. 

Wydział Organizacyjny - zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych z nadwyżki 

budżetowej   w kwocie 100 000 zł słownie: (sto tysięcy złotych) na  rozdział 75412 § 4210 

(zakup materiałów i wyposażenia). 

Uzasadnienie : środki finansowe potrzebne są na zakup wyposażenia i sprzętu strażackiego 

dla jednostek OSP z terenu gminy Dębica zgodnie z harmonogramem zakupów ustalonym na 

zebraniach sprawozdawczych  w 2024 roku. 

Wniosek Dyrektora Wydziału Organizacyjnego -  zabezpieczenie środków 

z nadwyżki budżetowej w łącznej kwocie 1.120.000 zł na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

dla pracowników Urzędu Gminy, w tym na: 

75023 Administracja 998.600 zł 

- 75023 § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) kwoty 835.300 zł 

- 75023 § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne)  kwoty 142.800 zł  

- 75023 § 4120 (składki na Fundusz pracy) kwoty 20.500 zł 

75011 Ewidencja ludności 33.900 zł 

- 75011 § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) kwoty 28.300 zł 

- 75011 § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne)  kwoty 4.900 zł 

- 75011 § 4120 (składki na Fundusz pracy) kwoty 700 zł 

  75416 Straż Gminna 87.500 zł 

- 75416 § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) kwoty 73.100 zł 

- 75416 § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne)  kwoty 12.500 zł 

- 75416 § 4120 (składki na Fundusz pracy) kwoty 1.900 zł 

Uzasadnienie: środki finansowe przeznaczone zostaną na pokrycie kosztów wynagrodzeń wraz 

z pochodnymi dla pracowników Urzędu Gminy.  

Dyrektor Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica wnosi o przyznanie kwoty 

70 000,00 zł z nadwyżki budżetowej. Środki finansowe zostaną przeznaczone na nagrody dla 

pracowników Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica. 

Wydział Organizacyjny - zabezpieczenie środków finansowych w ramach Rozdziału 

75075§4300 (zakup usług pozostałych) w wysokości 45 000,00 zł (czterdzieści pięć tysięcy 

złotych) z przeznaczeniem na wykonanie gadżetów promocyjnych dla Gminy Dębica.  

UZASADNIENIE Środki w wysokości 45 000,00 zł (czterdzieści pięć tysięcy złotych) 

zostaną wydatkowane na wykonanie gadżetów promocyjnych dla Gminy Dębica. 

 

Radny Tomasz Bukowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy z pytaniem 

dlaczego nie odbyło się głosowanie nad wnioskiem formalnym Wiceprzewodniczącego Rady 

Adama Świętonia. Jeśli był to wniosek formalny, wypadało poddać go pod głosowanie. 
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Przewodniczący Piotr Żybura oznajmił, że był to wniosek przeciwny a dalej idącym 

wnioskiem jest wniosek radnego Józefa Marka. Poprosił radnego o sprawdzenie Statutu 

Gminy. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zauważył, że nie odbyło się głosowanie nad wnioskiem, 

a nad porządkiem obrad. 

 

Przewodniczący wytłumaczył, że zanim przystąpiono do głosowania nad porządkiem 

obrad zostały zgłoszone wnioski. Dalej idącym wnioskiem, był wniosek zgłoszony przez 

radnego Józefa Marka, dlatego został przegłosowany jego wniosek. 

 

Radny Tomasz Domaradzki dodał, że radni głosowali nad porządkiem obrad. 

 

Radny Tomasz Bukowski zwrócił się do zebranych z informacją, że radni otrzymali 

dokumenty dotyczące sesji dokładnie 23 godziny przed nią, czyli o godz. 13:00, 18 kwietnia. 

Zaznaczył, że dotyczyły one dokładnie uchwały zmian w budżecie, ponieważ inne projekty 

zostały przesłane wcześniej. Kontaktował się z Panem Przewodniczącym, który doskonale 

o wszystkim wie. Oznajmił, że według niego nie jest to zgodne z zasadami Statutu Gminy, że 

radni otrzymują materiały 20 godzin przed sesją nadzwyczajną, które dotyczą tak dużych 

zmian zachodzących w budżecie. Zwrócił się do Pana Wójta Stanisława Rokosza 

wspominając o nadwyżkach, których od początku roku było 4 lub 3 (zmiany w budżecie). 

Dobrze, że te środki się znajdują i udaje się realizować zadania. Zapytał, o stopień realizacji 

wniosków, które zostały zgłoszone publicznie na sesji od początku roku. Zaznaczył, że 

miesiąc wcześniej zgłaszał wnioski, na które nie otrzymał odpowiedzi. Wymienił zadania 

dotyczące: kładki w Zawadzie, wywiezienie kamienia na drogi gminne, udrożnienie rowu 

w postaci wyłożenia korytek. Te wnioski są potrzebne zwykłym mieszkańcom. Nie jest 

przeciwny aby udzielać wsparcia, różnym stowarzyszeniom, jednak gdy radny zgłasza 

wniosek, powinien być on priorytetem. Powinno się szanować radnych i wypełniać te 

zadania. Jeśli były by one ujęte w tym projekcie, nie było by tej dyskusji. Zabrakło rozmowy 

z radnymi, która zawsze była przeprowadzana. W projekcie uchwały jest bardzo dużo zmian, 

do których radny chciałby się odnieść. Nie jest przeciwny zakupowi sztandaru w Stobiernej 

jednak zapytał dlaczego przeznaczono na niego kwotę 17 tys. zł. W Zawadzie i innych 

miejscowościach udało się znaleźć sponsorów i pozyskać 90% środków na zakup sztandaru 

dla OSP w Zawadzie, podobna sytuacja miała miejsce w szkole w Zawadzie. Zapytał, z czego 

składa się ten przedmiot, że kosztuje 17 tys. zł. W Zawadzie 3 lata wcześniej zakupiono go za 

kwotę 5 900 zł, obecnie mógłby kosztować 10 tys. zł. Za kwotę 17 tys. zł musiałby być 

pozłacany. Wspomniał, że na końcu dyskusji zostanie odczytane stanowisko radnych z klubu 

PiS. 

 

Głos zabrała radna Bernadetta Ciszek odnosząc się do sugestii radnego Tomasza 

Bukowskiego w sprawie ceny sztandaru. Zaproponowała, aby zorientował się jakie obecnie są 

ceny tego typu przedmiotów. Ta kwota została przeanalizowana z rodzicami. W Stobiernej 

nie ma przedsiębiorców, którzy mogli by zasponsorować zakup sztandaru. Dodała, że radny 

zamieszczał przedwyborcze banery przy szkole a teraz zarzuca, że szkoła będzie posiadać 

pozłacany sztandar. 

 

Radny Tomasz Bukowski oznajmił, że nic nie zarzuca i jest zadowolony z tego zakupu. 
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Radny Tomasz Domaradzki zapytał o zapis w projekcie uchwały dotyczący wniosku 

Dyrektora GPK o zabezpieczenie 280 tys. zł na sfinansowanie wydatków na transport 

zbiorowy. Poprosił o wytłumaczenie jak to ma wyglądać i co to jest GPK. 

 

Głos zabrał radny Stanisław Nylec zauważając brak zabezpieczonych środków na 

dożywianie w przedszkolach. W Gminie Dębica kwota za wyżywienie jest płacona tylko 

przez rodziców i jest wyższa niż w sąsiednich gminach, a nawet większa niż w Krakowie 

i Rzeszowie. Zapytał dlaczego gmina nie wesprze dożywiania dla przedszkoli. 

 

Radny Tomasz Bukowski zapytał o zestaw naczyń dla OSP i zmywarko-wyparzarkę. 

Zauważył, że niektóre szkoły nie posiadają takich rzeczy. Ochotnicza Straż Pożarna nie 

spędza 24 godz. dziennie w jednostce. 

 

Przewodniczący Piotr Żybura zauważył, że jeśli budynek będzie wynajmowany, będzie 

wskazane posiadanie takiego urządzenia. 

 

Radna Ewelina Tuchowska-Rau zapytała o fragment projektu uchwały dotyczący 

900 tys. zł na drogownictwo i kanalizację. Zapytała jakich regionów w gminie dotyczą te 

środki. 

 

Radny Tomasz Bukowski zaznaczył, że rozdysponowanie tak dużej nadwyżki 

budżetowej powinno zostać poprzedzone posiedzeniem Komisji Stałych Rady Gminy, aby 

radni posiadali możliwość wysłuchania wszystkich dyrektorów, wójta i zastępców. 

 

Wiceprzewodniczący Adam Świętoń odniósł się do zgłaszanego wniosku formalnego 

zaznaczając, ze sprawdzał Statut Gminy i takie dokumenty radni powinni otrzymać minimum 

dwa dni robocze przed sesją nadzwyczajną. 

 

Przewodniczący Piotr Żybura oznajmił, że w statucie nie ma takiego zapisu. Jest tam 

zawarta informacja, że Przewodniczący Rady musi poinformować o sesji nadzwyczajnej do 

siedmiu dni. Natomiast odnośnie materiałów nie ma zapisu. 

 

Wiceprzewodniczący Adam Świętoń nadmienił, że ustawa informuje o tym, że 

materiały należy dostarczyć na dwa dni przed sesją nadzwyczajną. 

 

Głos zabrał Zastępca Wójta Jacek Drobot. Oznajmił, że urząd ma na uwadze realizację 

remontu kładki w Zawadzie i zostanie on przeprowadzony w okresie wiosennym. Istnieją 

środki w budżecie na ten cel oraz na zadania w zakresie udrożnienia rowów. W sprawie 

wniosku radnej Eweliny Tuchowskiej-Rau, gmina uzyskała dofinansowanie z Polskiego 

Ładu, edycja PGR-y 2023, na drogownictwo i budowę sieci kanalizacji sanitarnej. Środki 

miały zostać rozbite na 2 lata jednak całość zostanie wykonana w obecnym roku. Odbyły się 

przetargi a drogami zgłoszonymi do wniosku są: Zawada - droga na Pana Mleczko, na Pana 

Świętonia, Kochanówka - do COM-u, Brzeźnica – ul. Jasna, Brzeźnica – chodnik przy ul. 

Szerokiej, Nagawczyna – 2 drogi (jedna obok parkingu), Pustków – dwie drogi 

w Krownicach. Ujęte są także sieci kanalizacyjne: przy ul. Piaskowej, kanalizacja tłoczna 

w miejscowości Nagawczyna, kanalizacja w miejscowości Latoszyn oraz remont 

przepompowni kanalizacji sanitarnej w miejscowości Brzeźnica. 

 

Dyrektor Centrum Kultury i Bibliotek Marcin Ciszek udzielił wyjaśnień w sprawie 

zakupu zmywarko-wyparzarki dla budynku OSP. Zaznaczył, że jest to zakup dla remizy, 
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a takie obiekty przeznaczane są także na wynajem. Jest to podstawowy przedmiot 

pozwalający usprawnić prace podczas wynajmów. Dodał, że najkrótszy cykl działania 

zmywarki to około 50 min, natomiast zmywarko-wyparzarka wykonuje tą pracę w 6 min. Jest 

to inwestycja w budynki dla dobra mieszkańców. Także przepisy sanepidu wskazują, że jeżeli 

kupowana jest zmywarka do takich obiektów, to powinna być to zmywarko-wyparzarka. 

 

Głos zabrał Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej Mariusz Bobulski 

odpowiadając na uwagę radnego Tomasza Domaradzkiego odnośnie transportu publicznego. 

Kwota zabezpieczona w budżecie wynika ze wzrostu kosztów utrzymania transportu, 

materiałów eksploatacyjnych oraz wynagrodzeń kierowców. Jest ona niezbędna aby 

w bieżącym roku nie zachodziła konieczność podnoszenia cen biletów oraz likwidacji 

kursów, które zostały wprowadzone do końca kwietnia, a także aby utrzymać ulgi 

i zwolnienia dla rencistów i emerytów. 

 

Radny Stanisław Nylec zauważył, że Zastępca Wójta Jacek Drobot nie wymienił, drogi 

z Okopu na Stasiówkę oraz na Stożki w Braciejowej. Mieszkańcy długi czas się o nie starają. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot oznajmił, że takie drogi są w planach. Istnieją środki 

zabezpieczone z Polskiego Ładu w kolejnej edycji i są tam ujęte wspomniane odcinki. 

 

Radny Tomasz Bukowski wyraził stanowisko klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość 

dotyczące projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie: „Tak duża nadwyżka 

budżetowa, kilkumilionowa, powinna być wcześniej potwierdzona konsultacją, rozmowami 

z radnymi podczas komisji, które nie odbyły się, aby ustalić konkrety i szczegóły zadań. 

Zmiany w budżecie na tak dużą kwotę nie robi się tak na szybko na sesji nadzwyczajnej tylko 

normalnie poprzedzonych komisjami i dyskusją na temat tych zadań. W projekcie uchwały 

zmian budżetowych nad którą teraz dyskutujemy jest 16 działów, które nie powinny być ujęte 

tylko w jednej uchwale, lecz powinny być podzielone na kilka uchwał, aby swobodnie 

i odpowiedzialnie można było dyskutować i głosować nad nimi. Materiały przed tak ważną 

i ostatnią sesją zostały dostarczone na 23 godziny przed jej rozpoczęciem i wskazuje na to, że 

został złamany statut gminy. My jako klub nie mieliśmy możliwości spotkać się 

i przeanalizować projektu uchwały zmian budżetowych. Takie podejście i takie traktowanie 

nas radnych, wszystkich, oraz mieszkańców jest niepoważne, lekceważące i ironiczne. 

W związku z tym nasz klub nie bierze udziału w głosowaniu nad tą uchwałą.” 

 

Radny Józef Marek w imieniu klubu radnych Nasza Gmina Dębica zwrócił się do 

radnego Tomasza Bukowskiego. Oznajmił, że na ostatniej sesji radni powinni sobie 

podziękować i docenić tych ludzi, którzy przez całe lata pracują na rzecz mieszkańców. 

Oznajmił, że przez 5 lat nie słyszał stwierdzenia z ust radnego Bukowskiego, że radni się 

z czymś nie zapoznali. Czy to było zgodnie z regulaminem, czy niezgodnie, głosowali bez 

zadawania pytań. Stwierdził, że radni powinni sobie podziękować, że udało się wypracować 

takie środki, na które mogą sobie pozwolić, a niegłosowanie, jest tchórzostwem. 

 

Radny Tomasz Bukowski oznajmił, że nikt nie pokłócił radnych i nie pokłóci. 

Atmosfera w radzie zawsze była dobra. Istniały podziały zdań, ale zawsze radni się 

dogadywali i tak zostanie. Niegłosowanie nie jest tchórzostwem. Radni otrzymali materiały 

20 godzin przed sesją, a dokumenty powinni otrzymać wcześniej i tego nie można 

lekceważyć. W projekcie uchwały zmian w budżecie jest 16 działów: oświata czy kultura 

i radni to popierają. Zapytał, czy nie istniała możliwość podzielenia ich i głosowania nad 
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każdym. Oznajmił, że popiera środki na oświatę, kulturę i straż ale nie w takiej koncepcji, jak 

to jest wykonane. 

 

Radny Józef Marek oznajmił, że zgadza się z radnym we wszystkim. Jeśli chodzi 

o następne lata pracy w radzie, należy przywrócić głosowanie nad każdą zmianą w budżecie. 

 

Przewodniczący Piotr Żybura oznajmił, że dotyczy to nowej rady. Zaproponował 

powrócenie do temu projektu uchwały. 

 

Radny Józef Marek potwierdził, że do tej pory radni dochodzili do porozumienia. 

Zaproponował zakończenie ostatniej sesji w zgodzie. 

 

Radny Tomasz Domaradzki dodał, że od 5 lat radni  z klubu PiS prosili o głosowanie 

nad każdą zmianą w budżecie osobno. Radni z klubu Nasza Gmina Dębica dopiero teraz 

popierają tą propozycję. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego uchwała 

została przyjęta stosunkiem głosów 14 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się jako 

uchwała Nr LXVII/733/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Sześciu radnych 

nie wzięło udziału w głosowaniu. 

 

Ad 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Dębica. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dębica 

przedstawiła skarbnik Gminy – Marta Panek. 

 

Projekt uchwały zawiera aktualizację budżetu. Jest to forma tabelaryczna, częściowo 

opisowa według stanu na dzień 19 kwietnia 2024 r. 

W związku z tym proszę o podjęcie uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/734/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2024 przez Gminę Dębica (dot. zad pn. 

„Razem w potrzebie- usługi społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica”). 
…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2024 przez Gminę Dębica (dot. zad pn. „Razem 

w potrzebie- usługi społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica”) przedstawiła Zastępca 

Dyrektora Centrum Usług Społecznych – Sylwia Korycka-Żymuła 

 

Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica przystąpiło do realizacji projektu pn. 

„Razem w potrzebie- usługi społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica” w ramach Priorytetu nr 

FEPK.07 „Kapitał ludzki gotowy do zmian” programu regionalnego Fundusze Europejskie 

dla Podkarpacia 2021-2027. 
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Celem głównym projektu jest wzrost jakości usług opiekuńczych oraz 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla 65 osób potrzebujących wsparcia w codziennym 

funkcjonowaniu oraz 30 opiekunów poprzez zwiększenie dostępności do usług społecznych 

świadczonych w formie zdeinstytucjonalizowanej w społeczności lokalnej na terenie gminy 

wiejskiej Dębica do 30.09.2027 r. 

Projekt przyczyni się do osiągnięcia celu szczegółowego programu regionalnego FEP 

2021-2027 poprzez zwiększenie zasięgu usług, a tym samym wzrost dostępności 

i zwiększenia liczby osób korzystających z usług społecznych w społeczności lokalnej. 

Zaplanowane wsparcie ma na celu zapewnić uczestnikom projektu możliwość niezależnego 

życia i włączenia społecznego zgodnie z art. 19 KPON, Komentarzem Ogólnym nr 5 KPON 

co bezpośrednio przyczyni się do realizacji celu szczegółowego programu. 

Wysokość wydatków w poszczególnych latach realizacji projektu oszacowano na 

podstawie harmonogramu projektu, oraz opracowania koordynatora projektu. 

Wysokość planowanych wydatków w poszczególnych latach kształtuje się następująco: 

 2025 r.-  1 074 633,95 zł 

 2026 r.-  1 153 131,65 zł 

 2027 r.-   905 757,90 zł 

Biorąc powyższe pod uwagę zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/735/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radny 

Janusz Gwóźdź nie oddał głosu. 

 

Ad 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2023 przez Gminę Dębica 

(dot. zad. pn. „Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym dla 

Urzędu Gminy Dębica w okresie od 01.01.2024 – 31.12.2025”. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2023 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. 

„Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym dla Urzędu Gminy 

Dębica w okresie od 01.01.2024 – 31.12.2025” przedstawiła Dyrektor Wydziału 

Organizacyjnego – Edyta Uszko. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXI/634/2023 Rady Gminy Dębica z dnia 

30 października 2023 r. jest konieczne z uwagi na zabezpieczenie dodatkowej kwoty 31 000 

zł na 2025 r. dla zadania pn. „Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym 

i zagranicznym dla Urzędu Gminy Dębica w okresie od 01.01.2024 – 31.12.2025”. 

Zabezpieczenie powyższej kwoty związane jest ze zmianą cen i przedstawieniem przez 

Wykonawcę usług pocztowych - Pocztę Polską nowego Cennika i Formularza Cenowego, co 

wiąże się z koniecznością podpisania Aneksu do obowiązującej umowy. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/736/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radny 

Grzegorz Pietrzyk nie oddał głosu. 
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Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych ustalonych z tytułu ustanowienia trwałego zarządu nieruchomością. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 

ustalonych z tytułu ustanowienia trwałego zarządu nieruchomością przedstawił Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Decyzją Wójta Gminy Dębica z dnia 11 marca 2024r. Znak: WGP:6844.1.2024 

ustanowiony został na rzecz Centrum opiekuńczo-mieszkalnego „Bezpieczna Przystań” 

w Kochanówce trwały zarząd nad zabudowana nieruchomością położoną w Kochanówce, 

składającą się z części działki o nr 2605/2 o powierzchni 0,66ha z przeznaczeniem na 

prowadzenie statutowej działalności pomocy społecznej jako ośrodek wsparcia dla osób 

z niepełnosprawnością.  

Opłata roczna z tytułu trwałego zarządu jaką musi płacić Centrum wynosi 12.351,31 zł. 

i została ustalona w wysokości 0,3% wartości nieruchomości.  

Art. 84 ust. 3 pkt 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami przewiduje możliwość udzielenia 

przez właściwy organ bonifikaty od opłat rocznych z tyt. trwałego zarządu, jeżeli 

nieruchomość jest oddana jednostce organizacyjnej prowadzącej m.in. działalność 

opiekuńczą, na cele niezwiązane z działalnością zarobkową- za zgodą Rady Gminy.   

Centrum opiekuńczo-mieszkalne „Bezpieczna Przystań” w Kochanówce jest jednostką 

budżetową działającą na zasadach określonych w ustawie o finansach publicznych; 

przeznaczone jest dla dorosłych osób z orzeczeniem o niepełnosprawności ze znacznym lub 

umiarkowanym stopniem niepełnosprawności, o których mowa w ustawie o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych i świadczy usługi pobytu 

dziennego i całodobowego.  

Mając na uwadze powyższe oraz fakt, że Centrum opiekuńczo-mieszkalne powołane 

zostało m.in. w celu realizacji zadań własnych Gminy, zasadnym jest udzielenie tej jednostce 

organizacyjnej bonifikaty w wysokości 98 % od opłaty z tyt. trwałego zarządu. W związku 

z powyższym, podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/737/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębica. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębica przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Magdalena Lesiak. 

 

Pismem z dnia 20.02.2024 r. znak: P-II.40.24.2024 wpłynęło  pismo Wojewody 

Podkarpackiego, przesyłające zgodnie z właściwością miejscową i rzeczową do 

Przewodniczącego  Rady Gminy Dębica korespondencję właścicieli działek nr ewid. 82/1 i 83/5 

obr. 14 Zawada. Pismo wniesione do Wojewody w brzmieniu – „prośba o interwencję 

w Urzędzie Gminy Dębica” - dotyczyło przebiegu linii elektroenergetycznej 110kV 

w granicach objętych procedurą prowadzoną przez Wójta Gminy Dębica w sprawie 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Dębica dla linii 

elektroenergetycznej 110kV w miejscowościach Zawada, Nagawczyna, Stobierna i Stasiówka, 

podjętej uchwałą Rady Gminy Dębica Nr LVII/596/2023 z dnia 14 czerwca 2023 r. 
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Właściciele działek nr ewid. 82/1 i 83/5 w miejscowości Zawada, objętych wyżej 

wymieniona procedurą, w piśmie skierowanym do Wojewody, wskazują na konieczność 

zmiany przebiegu planowanej linii elektroenergetycznej 110kV, podając cztery warianty jej 

przebiegu. Ponadto, powołują się oni na wydaną decyzję Starosty Dębickiego z dnia 15.12.2023 

r. udzielającą pozwolenia na budowę, wraz z projektem zagospodarowania terenu – działki nr 

ewid. 82/1 w miejscowości Zawada. 

Zgodnie ze statutem Gminy Dębica, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawia 

Radzie Gminy propozycje sposobu rozpatrzenia skargi i przedkłada projekt stosownej 

uchwały.  

W dniu 16 kwietnia 2024 r. odbyła posiedzenie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

na którym dokonała analizy wniesionej skargi i jej oceny co do zasadności. Komisja uzyskała 

również stosowne wyjaśnienia i informacje. 

Komisja zajęła stanowisko, że skarga w przedmiotowej sprawie braku decyzji Wójta 

Gminy Dębica o zmianie przebiegu planowanej przez Tauron Dystrybucja S.A. linii 

elektroenergetycznej 110kV, jest bezpodstawna i niezasadna. 

Rada Gminy Dębica przyjmuje za własne stanowisko Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, i w związku z powyższym uzasadnione jest podjęcie przez Radę zaproponowanej 

przez Komisję uchwały.  

Niniejsza uchwała stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi w rozumieniu 

art. 237 § 3 w zw. z art. 238 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego. 

Pouczenie: 

Zgodnie z art. 239 Kodeks postępowania administracyjnego. – w przypadku gdy skarga, 

w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano 

w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - 

organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko 

z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez zawiadamiania skarżącego. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 3 wstrzymujące się 

jako uchwała Nr LXVII/738/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.. 

 

Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków za: 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,  warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

a także wysokość i warunki wypłacania nagród. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków za: wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego,  warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania  

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród przedstawiła Zastępca Dyrektora Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli – Ewa Mucha. 

 

Zgodnie z art. 30 ust 6 ustawy Karta z dnia 26 stycznia1982 r. - Nauczyciela organ 

prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego, uwzględniając przewidywaną 

strukturę zatrudnienia, określa dla nauczycieli w drodze regulaminu: wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, za wysługę lat, szczegółowe warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
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godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki 

wypłacania nagród - w taki sposób, aby średnie wynagrodzenia nauczycieli, składające się ze 

składników, o których mowa, odpowiadały na obszarze działania danej jednostki samorządu 

terytorialnego co najmniej średnim wynagrodzeniom nauczycieli o których mowa w art. 30 

ust 3 ustawy Karta nauczyciela. 

Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia1982 r. - Karta Nauczyciela, 

regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Projekt regulaminu został poddany procedurze uzgodnienia ze związkami zawodowymi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń poprosił o przedstawienie różnic 

kwotowych pomiędzy obowiązującym regulaminem a projektem nowego. Zapytał jaką kwotę 

należy zabezpieczyć w budżecie na wynagrodzenia. 

 

Zastępca Dyrektora Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół 

i Przedszkoli – Ewa Mucha oznajmiła, że dodatki określone są na takiej wysokości aby 

nauczyciele otrzymali takie wynagrodzenie jakie określa ustawa Karta Nauczyciela. 

Przygotowując co roku budżet zabezpieczane są takie środki jakie przewiduje ta ustawa. 

Zmienią się jedynie wysokości dodatków, które są uwzględnione w planie finansowym. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/739/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.. 

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze, opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dębica. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze, opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dębica. przedstawiła Zastępca Dyrektora 

Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli – Ewa Mucha 

 

Zgodnie z art. 49 ustawy Karta z dnia 26 stycznia1982 r. tworzy się specjalny fundusz 

na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze w budżetach 

organów prowadzących szkoły w wysokości co najmniej 1% planowanych rocznych 

wynagrodzeń osobowych, z przeznaczeniem na wypłaty nagród organów prowadzących 

szkoły i dyrektorów szkół. 

Zgodnie z art. 49 ust 2 ustawy Karta z dnia 26 stycznia1982 r organ prowadzący szkołę 

ustala kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, w tym realizacji zadań związanych 

z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę, oraz 

realizacji innych zadań statutowych szkoły 

Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia1982 r. - Karta Nauczyciela, 

regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Projekt regulaminu został poddany procedurze uzgodnienia ze związkami zawodowymi 
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Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LXVII/740/2024 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.. 

 

Przewodniczący Piotr Żybura przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych do końca kwietnia oraz zdania tabletów. Następnie poprosił radcę prawnego 

Tomasza Warchoła o wypowiedź w sprawie podjętej uchwały w sprawie dokonania zmian 

w budżecie. 

 

Radca prawny Tomasz Warchoł oznajmił, że jeżeli chodzi o dostarczanie materiałów na 

sesję, istnieje zapis ustawy o samorządzie gminnym, który mówi, że wraz z porządkiem obrad 

przy zwoływaniu sesji przedstawia się projekty uchwał. Jest to jedyny zapis ustawowy, który 

wskazuje w jaki sposób powinna zostać zwołana sesja. Przepisy wykonawcze Statutu Gminy 

w kwestii sesji nadzwyczajnej, która rządzi się własnymi prawami i terminy są przyspieszone. 

Nie ma żadnych zapisów w kwestii dostarczania materiałów na sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że został poinformowany o nieprzyjemnej 

sytuacji, że radni odwiedzali pokoje w urzędzie i informowali pracowników, czy zostaną 

zwolnieni, czy też nie. Dodał, że radni powoływali się na Statut Gminy i przepisy, które 

wyraźnie informują o zakresie praw i obowiązków radnego. Radni nie posiadają żadnych 

praw zwalniania i przyjmowania pracowników gminy. Niektórzy zapominają o tym nie znając 

statutu. Następnie poprosił aby nie powtórzyła się taka sytuacja. 

 

Kolejno głos zabrał Wójt Gminy Dębica Stanisław Rokosz. Oznajmił, że radni mogą 

odczuć, że środki do rozdysponowania znalazły się akurat na koniec kadencji. Prawdą jest, że 

się znalazły i powinniśmy być z tego zadowoleni. Wcześniej środki rozdzielaliśmy nie 

wiedząc jaka będzie kwota nadwyżek, ale staraliśmy się zabezpieczyć środki na wydatki 

trwałe. Dzięki temu większość wydatków w budżecie to wydatki stałe, które musiały by być 

uchwalone. Udało się zabezpieczyć etaty na świetlice szkolne. Było to ciągle podnoszone 

i słusznie. W projekcie zostało zabezpieczone 250 tys. zł. Dla nauczycieli stanowisk 

pedagogicznych była podwyżka, po której pojawiły się pytania o etaty niepedagogiczne. 

Przyszedł ten moment, że udało się te środki zdobyć a wynoszą one około 1 mln 400 tys. zł. 

Przy tej dużej kwocie nie ma żadnego dodatkowego zadania. Kierownicy jednostek są obecni 

na sesji i byli do dyspozycji. Dzisiejszą decyzją nie podwyższamy opłat za wodę i za 

kanalizację. Na końcu kadencji pokusy są duże aby rozdać wszystko, jednak wówczas nie 

mówilibyśmy o wydatkach stałych. Poprosił o zrozumienie a także podziękował wszystkim za 

współpracę. 

 

Głos zabrała radna Magdalena Lesiak, która wyraziła obawę w związku z planami 

rozbudowy schroniska dla zwierząt w Podgrodziu. Niejasności wypłynęły po konferencji 

odbytej tydzień wcześniej w mieście Dębica. Uczestniczyli w niej Panowie: Kutrzeba, 

Pieniążek oraz Chęciek. W planach było powiększenie schroniska na powiatowe. Rada 

sołecka podczas zorganizowanego zebrania jednogłośnie wyraziła sprzeciw w związku 

z planowaną rozbudową. Pięć lat wcześniej został postawiony warunek, że jeśli schronisko 

ma funkcjonować w Podgrodziu, ma być tylko schroniskiem gminnym. 

 

Przewodniczący Rady gminy złożył podziękowania na ręce Wójta Stanisława Rokosza 

za wieloletnią współpracę. 
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Następnie podziękowania Panu Wójtowi złożyli radni z klubu radnych Nasza Gmina 

Dębica. 

 

Kolejno w imieniu sołtysów, podziękowania Wójtowi złożyli sołtysi: Maria Mączka 

oraz Piotr Pociask. 

 

Głos zabrał Wójt Stanisław Rokosz wyrażając wdzięczność za złożone życzenia. 

Oznajmił, że spotkał się ze swoim następcą a w planach jest także spotkanie z następcą 

Adamem Pieniążkiem oraz Starostą Powiatu Dębickiego aby omówić kontynuację dobrych 

inwestycji dla gminy. 

 

Na koniec radna Agata Wiater złożyła podziękowania zebranym za podwyżki dla 

pracowników oświaty i środki na funkcjonowanie świetlic szkolnych. 

 

Ad. 10. 

Zamknięcie obrad sesji.  

…………………………………………………………………………………………..………. 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Rady 

Gminy Dębica o godz. 13:13 

 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY GMINY DĘBICA 

 

PIOTR ŻYBURA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządził: 

M. Drogoń 
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Rada Gminy Dębica 
Radni Sesja 

Raport z głosowań  

LXVII Sesja w dniu 19 kwietnia 2024  

Przeprowadzone głosowania 

1. Głosowanie w sprawie Sprawdzenie obecności - czas głosowania: 19 kwietnia 
2024, godz. 12:02, wyniki: OBECNY: 18, NIEOBECNY: 3 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (OBECNY), Bernadetta Ciszek (OBECNY), Dariusz Dobrowolski 
(NIEOBECNY), Tomasz Domaradzki (OBECNY), Janusz Gwóźdź (OBECNY), Jan Halwa (OBECNY), 
Magdalena Lesiak (OBECNY), Józef Marek (OBECNY), Roman Mazur (OBECNY), Edward Niedbalec 
(NIEOBECNY), Stanisław Nylec (OBECNY), Grzegorz Pietrzyk (OBECNY), Wiesław Plezia (OBECNY), 
Bolesław Pysz (NIEOBECNY), Ewelina Rau-Tuchowska (OBECNY), Grzegorz Świder (OBECNY), Adam 
Świętoń (OBECNY), Klaudia Tomasik (OBECNY), Agata Wiater (OBECNY), Lech Żurek (OBECNY), 
Piotr Żybura (OBECNY) 

2. Głosowanie w sprawie Otwarcie posiedzenia oraz przyjęcie porządku obrad. - 
czas głosowania: 19 kwietnia 2024, godz. 12:09, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 1, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (BRAK GŁOSU), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (BRAK GŁOSU), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), 
Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (BRAK 
GŁOSU), Grzegorz Pietrzyk (ZA), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska 
(BRAK GŁOSU), Grzegorz Świder (BRAK GŁOSU), Adam Świętoń (PRZECIW), Klaudia Tomasik (ZA), 
Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

3. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania 
zmian w budżecie. - czas głosowania: 19 kwietnia 2024, godz. 12:37, wyniki: ZA: 14, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (BRAK GŁOSU), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (BRAK GŁOSU), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), 
Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (BRAK 
GŁOSU), Grzegorz Pietrzyk (ZA), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska 
(BRAK GŁOSU), Grzegorz Świder (BRAK GŁOSU), Adam Świętoń (BRAK GŁOSU), Klaudia Tomasik 
(ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

4. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dębica. - czas głosowania: 19 kwietnia 
2024, godz. 12:38, wyniki: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), 
Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

5. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 
budżetowy 2024 przez Gminę Dębica (dot. zad pn. „Razem w potrzebie- usługi 
społeczne i zdrowotne w Gminie Dębica”). - czas głosowania: 19 kwietnia 2024, 
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godz. 12:41, wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (BRAK GŁOSU), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef 
Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz 
Pietrzyk (ZA), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder 
(ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

6. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 
budżetowy 2023 przez Gminę Dębica (dot. zad. pn. „Świadczenie usług 
pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym dla Urzędu Gminy Dębica 
w okresie od 01.01.2024 – 31.12.2025”. - czas głosowania: 19 kwietnia 2024, godz. 
12:43, wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), 
Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (BRAK 
GŁOSU), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder 
(ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

7. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustalonych z tytułu 
ustanowienia trwałego zarządu nieruchomością. - czas głosowania: 19 kwietnia 
2024, godz. 12:45, wyniki: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), 
Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

8. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta Gminy Dębica. - czas głosowania: 19 kwietnia 2024, godz. 12:48, 
wyniki: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski 
(ZA), Tomasz Domaradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena 
Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Grzegorz Pietrzyk (ZA), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-
Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), 
Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

9. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 
przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków za: wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania nagród - czas głosowania: 19 
kwietnia 2024, godz. 12:52, wyniki: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), 
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Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

10. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród ze specjalnego 
funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, opiekuńcze dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Dębica. - czas głosowania: 19 kwietnia 2024, godz. 
12:54, wyniki: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (ZA), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), 
Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (NIEOBECNI), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (ZA), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

Uczestnictwo w głosowaniach 

1. Bukowski Tomasz: 8/10 
2. Ciszek Bernadetta : 10/10 
3. Dobrowolski Dariusz: 9/10 
4. Domaradzki Tomasz: 8/10 
5. Gwóźdź Janusz: 9/10 
6. Halwa Jan: 10/10 
7. Lesiak Magdalena : 10/10 
8. Marek Józef : 10/10 
9. Mazur Roman: 10/10 
10. Nylec Stanisław: 8/10 
11. Pietrzyk Grzegorz: 9/10 
12. Plezia Wiesław : 10/10 
13. Pysz Bolesław: 9/10 
14. Rau-Tuchowska Ewelina: 8/10 
15. Świder Grzegorz: 8/10 
16. Świętoń Adam : 9/10 
17. Tomasik Klaudia: 10/10 
18. Wiater Agata : 10/10 
19. Żurek Lech: 10/10 
20. Żybura Piotr: 10/10 

 
Przygotował(a): admin.2912.2125.2023 admin 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 
 

 


